
Protokół Nr XIV/19 
 

z obrad XIV sesji Rady Miasta Siemiatycze, 
która odbyła się w sali Siemiatyckiego Ośrodka Kultury 

w dniu 30 grudnia 2019 roku 
 

Obrady XIV sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00, zakończyły 
zaś o godzinie 14:50.  

 

W obradach XIII sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 15, według załączonej do protokołu 
listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na XIV sesji: 

1. Witold Berski 
2. Marek Bogucki 
3. Melania Grygoruk 
4. Jan Hyndza 
5. Katarzyna Jarocka 
6. Jerzy Korowicki 
7. Antoni Kosieradzki  
8. Igor Mironkiewicz 
9. Katarzyna Nayda 
10. Paweł Onieszczuk 
11. Jerzy Roszczenko 
12. Łukasz Rybałtowski 
13. Igor Śnieżko 
14. Marcin Usakiewicz 
15. Agnieszka Monika Zalewska 

 
W obradach XIV sesji Rady Miasta Siemiatycze uczestniczyli także: 

1) Piotr Siniakowicz – Burmistrz Miasta Siemiatycze 
2) Henryk Czmut – Zastępca Burmistrza Miasta 
3) Elżbieta Rakszawa - Sekretarz Miasta 
4) Elżbieta Boguszewska – Skarbnik Miasta 

oraz pozostali goście zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności (Załącznik Nr 2). 

Do punktu 1 – otwarcie obrad. 

Obrady XIV sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 30 grudnia 2019 r. otworzyła 
Przewodnicząca Rady Miasta – Agnieszka Zalewska, która na wstępie powitała wszystkich 
przybyłych na XIV sesję Rady Miasta. Przewodnicząca stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 
radnych. 

Do punktu 2 – przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi do porządku obrad? 
Radni uwag nie zgłosili. 



Przewodnicząca Rady powiedział, że sesja prowadzona będzie zgodnie z przesłanym 
porządkiem obrad: 

1) otwarcie obrad; 

2) przedstawienie porządku obrad; 

3) przyjęcie protokołu z obrad  XIII sesji Rady Miasta; 

4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami; 

5) podjęcie uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej; 

6) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok; 

7) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 
przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto; 

8) podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Finansów i Budżetu Rady Miasta 
Siemiatycze; 

9) podjęcie uchwały zmieniającej statut Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Siemiatyczach; 

10) podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w Klubie Senior + w Siemiatyczach; 

11) podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Siemiatycze do realizacji 
rządowego programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 
2020; 

12) podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych na 
trwały zarząd; 

13) podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości 
ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia 
opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy; 

14) podjęcie uchwały zmieniającej Statut Miasta Siemiatycze; 

15) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie 
pasa drogowego; 

16) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r.; 

17) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze 
na lata 2020 - 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  2020 – 
2035; 

18) podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Siemiatycze na 2020 r.; 

19) wolne wnioski; 

20) zakończenie obrad. 



 

Do punktu 3 – przyjęcie protokołu z obrad  XIII sesji Rady Miasta. 

Przewodnicząca Rady poinformował, że protokół z XIII sesji Rady Miasta wyłożony jest na 
stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad nie wpłynął do niego uwagi uzna się go za 
przyjęty.  

Do punktu 4 – sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami 
 
Burmistrz przestawił sprawozdanie, które stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała pozytywną opinię związków zawodowych NSZZ 
Solidarność. 
 
Do punktu 5 - podjęcie uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na sesji omówiła Pani Sekretarz, zapytała czy 
ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni pytań nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby 
zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XIV/85/19 –Załącznik Nr 4 
 



Do punktu 6 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu 
Profilaktyki i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że uchwałę na sesji omówiła Pani Joanna Balejko, 
zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni pytań nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok., 
Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/86/19 –Załącznik Nr 5 
 
Do punktu 7 - podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 
z wychowania przedszkolnego w przedszkolach prowadzonych przez Miasto. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, ze uchwałę na komisji omówiła Pani Skarbnik, zapytał 
czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 
wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach 
prowadzonych przez Miasto, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy 
są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 
na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię głosowanie 



 
1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/87/19 –Załącznik Nr 6 
 
Do punktu 8 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu Komisji Finansów i Budżetu 
Rady Miasta Siemiatycze. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że chęć pracy w komisji zadeklarował radny Paweł 
Onieszczuk i radna Katarzyna Jarocka, zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do 
uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 
składu Komisji Finansów i Budżetu Rady Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosił 
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 



13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/88/19 –Załącznik Nr 7 
 
 
Do punktu 9 - podjęcie uchwały zmieniającej statut Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Siemiatyczach. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji Pani Dyrektor – Ewa Romaniuk wyjaśniła, 
że zmiany wprowadza się w związku z tym iż powstał Klub Juniora i powstanie Klub Seniora, 
zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej statut 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemiatyczach, Przewodnicząca Rady poprosił 
radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez 
wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/89/19 –Załącznik Nr 8 
 
 
Do punktu 10 - podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w Klubie Senior + w Siemiatyczach. 
 



Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji Pani Dyrektor – Ewa Romaniuk wyjaśniła, 
w jaki sposób będą naliczane opłaty, zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do 
uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Klubie Senior + w Siemiatyczach, 
Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/90/19 –Załącznik Nr 9 
 
Do punktu 11 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Siemiatycze do 
realizacji rządowego programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 
2019 – 2020. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji Pani Dyrektor – Ewa Romaniuk wyjaśniła 
tą uchwałę, zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia 
Miasta Siemiatycze do realizacji rządowego programu „Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby 
zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 



2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/91/19 –Załącznik Nr 10 
 
Do punktu 12 - podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 
rocznych na trwały zarząd. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji Pani Agata Androsiuk wyjaśniła tą uchwałę, 
zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia 
Miasta Siemiatycze do realizacji rządowego programu „Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej” – edycja 2019 – 2020, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby 
zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 



 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/92/19 –Załącznik Nr 11 
Do punktu 13 - podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 
nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są 
zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że na komisji Pani Agata Androsiuk wyjaśniła tą uchwałę, 
zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 
górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z 
terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są 
zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami na rzecz gminy, 
Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy 
„wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/93/19 –Załącznik Nr 12 
 
Do punktu 14 - podjęcie uchwały zmieniającej Statut Miasta Siemiatycze. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że w tej uchwale został uszczegółowiony sposób 
zwoływania wspólnych Komisji Rady Miasta, zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś 
pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 



Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Statut 
Miasta Siemiatycze, Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 
„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 
tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/94/19 –Załącznik Nr 13 
 
Do punktu 15 - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek 
opłat za zajęcie pasa drogowego. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem zmieniającej uchwałę w sprawie 
wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, Przewodnicząca Rady poprosił radnych 
aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 



10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/95/19 –Załącznik Nr 14 
 
Do punktu 16 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 r. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały.  
 
Zwiększenie w planie dochodów o kwotę 1 226 716 zł, w tym: 
1) 28 000 zł - zwiększenie dochodów z tytułu otrzymanej kary za nieprzystąpienie do umowy. 
2) 129 000 zł - zwiększenie wpływów z tytułu wpłat podatku od nieruchomości i rolnego. 
3) 88 716 zł - otrzymana zwiększona subwencja oświatowa jako uzupełnienie dochodów 
gmin, zgodnie z pismem Ministra Finansów z dnia 11 grudnia 2019 r. 
4) 2 000 zł - zwiększenie dotacja ze środków unijnych na realizację zadania inwestycyjnego 
„Siemiatycki Klub Juniora...”. 
5) 950 000 zł - zwiększenie dotacji celowej na zadania zlecone z przeznaczeniem na wypłatę 
świadczeń wychowawczych, zgodnie z decyzją Wojewody Podlaskiego z dnia 4 grudnia 2019 
r. – zadanie realizowane przez MOPS; 
6) 29 000 zł - zwiększenie wpływ z tytułu opłat czynszowych z wynajmowanych lokali. 
 
Zmniejszenie w planie dochodów o kwotę 8 000 000 zł., w tym: 
1) 8 000 000 zł. - zmniejszenie dofinansowania na budowę miejskiej pływalni, do końca roku 
wpłynęła jedna transza zaliczki. 
 
Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 2 241 265 zł., w tym: 
1) 950 000 zł. - przeznaczenie zgodne z decyzją Wojewody Podlaskiego na wypłatę 
świadczeń wychowawczych; 
2) 88 716 zł - przeznaczenie zgodne z decyzja Ministerstwa Finansów, zwiększenie 
wydatków na oświatę. ( uwolnione własne środki przeznaczone na ten cel ). 
3) 1 182 549 zł - zwiększenie budżetów na wydatki, w tym wydatki jednostek podległych, 
zgodnie z pismami dyrektorów jednostek (szkołom podstawowym, przedszkolom, szkole 
muzycznej, MOPS) 
4) 20 000 zł - zwiększenie dotacji Miejskiej Bibliotece Publicznej. 
 
Zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 9 014 549 zł, w tym: 
1) 574 000 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadania inwestycyjne pn. „ "Przebudowa ul. 
Kosynierów...", wycofanie zadania inwestycyjnego pn. ”Budowa drogi wewnętrznej od 
Biedronki do ul. Żwirki i Wigury", zmniejszenie wydatków na "Wykup gruntów" 
2) 250 000 zł - zmniejszenie wydatków na zadanie inwestycyjne pn. : Rozwój infrastruktury 
aktywnych form turystyki w obszarze zalewów miejskich - poprzez budowę ścieżki pieszo - 
rowerowej" ze względu na brak dofinansowania w roku 2019 na to zadanie. 



3) 146 000 zł - dokonano rozwiązania rezerwy celowej na zarządzanie kryzysowe z 
przeznaczeniem na zwiększenie wydatków w dziale 90015 (Oświetlenie ulic) i 90095 
(pozostałe wydatki na utrzymanie miasta). 
4) 8 000 000 zł - zmniejszenie planu wydatków na zadanie inwestycyjne pn. "Budowa MCCE 
w Siemiatyczach„ Planowany faktyczny wpływ dofinansowania ( ze względu na późno 
podpisaną umowę ) - mniejszy niż zakładano. 
5) 44 549 zł - przesunięcie planu wydatków na inne paragrafy, w tym zgodnie z wnioskami 
dyrektorów jednostek. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem zmieniającej uchwałę w sprawie 
wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego, Przewodnicząca Rady poprosił radnych 
aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/96/19 –Załącznik Nr 15 
 
Do punktu 17 - Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Siemiatycze na lata 2020 - 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata  
2020 – 2035. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że Pani Skarbnik omówiła uchwałę na komisji, zapytała 
czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Siemiatycze na lata 2020 - 2023 wraz z prognozą kwoty długu i 
spłat zobowiązań na lata  2020 – 2035., Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby 



zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 
odpowiedniego przycisku na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/97/19 –Załącznik Nr 16 
 
Do punktu 18 - Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Miasta Siemiatycze na 2020 r. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 
Pani Skarbnik powiedziała, że dochody budżetu wynoszą 89 589 033 zł, z czego dochody 
majątkowe w wysokości – 30 884 700 zł,  dochody bieżące w wysokości –58 704 333 zł.  
- Dochody na zadania zlecone z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego – 15 228 252 zł. 
- Wydatki z budżetu miasta w wysokości 92 589 033 zł z czego - wydatki majątkowe w 
wysokości – 34 885 000 zł, wydatki bieżące w wysokości – 57 704 033 zł. 
- w budżecie miasta tworzy się rezerwę ogólną w wysokości 460 000 zł ( rezerwę ogólną w 
kwocie 308 000 zł, rezerwę celową w kwocie 152 000 zł z przeznaczeniem na realizację 
zadań własnych gminy z zakresu zarządzania kryzysowego). 
- Ustala się deficyt budżetowy w kwocie 3 000 000 zł, który zostanie pokryty przychodami 
pochodzącymi z emisji papierów wartościowych w kwocie 1 400 000 zł. oraz wolnymi 
środkami, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy 
wynikających z wyemitowanych papierów wartościowych w kwocie 1 600 000 zł. 
 
Zadania inwestycyjne planowane na 2020 r.: 
 
- Budowa ścieżki pieszo – rowerowej przy zalewie Nr 1oraz Placu Edukacji Przyrodniczej –
całe zadanie 2.035.000 zł w roku 2020 – 2.019.000  z czego 1.716.000 dofinansowanie z Unii, 
- Głęboka modernizacja energetyczna budynku Szkoły Podstawowej Nr 3 - całe zadanie 
4.920.000 zł, w 2020 r. – 3.217.000 zł z czego 2.555.000 zł dofinansowania, 
- Kompleksowa modernizacja energetyczna obiektu edukacyjnego przy ul. Świetojańskiej 25- 
całe zadanie 2.790.000 zł, w 2020 r.  – 1.166.000 zł z czego 981.000 zł dofinansowania 
unijnego, 



- Utworzenie Siemiatyckiego Inkubatora Przedsiębiorczości – całe zadanie 1.462.000 zł, w 
2020 r. - 502.000 zł, z czego 426.700 zł dofinansowania, 
- Budowa instalacji wykorzystującej OZE na budynkach użyteczności publicznej – całość 
zadania 1.865.000 zł, planowane wykonanie w 2020 r. – 1.821.000 zł z czego 1.366.000 z ł 
dofinansowania, 
- Rewitalizacja zdegradowanej części miasta: targowiska i amfiteatru miejskiego oraz  
poprawa bezpieczeństwa publicznego miasta poprzez utworzenie sieci monitoringu wizyjnego 
– całe zadanie – 12.013.000 zł –planowana realizacja w 2020 r. 7.000.000 zł, z czego 
5.000.000 zł dofinansowania, 
- Budowa Międzynarodowego Centrum Edukacji Ekologicznej Wschód – Zachód w 
Siemiatyczach- całość inwestycji (rozpoczętej już w 2019 r.) - 28.300.000zł, planowana 
realizacja w 2020 r. 18.000.000 zł,  z czego 14.000.000 zł dofinansowania z Urzędu 
Wojewódzkiego i 4.000.000 z Ministerstwa Sportu, 
Pani Skarbnik powiedziała, ze są to najważniejsze zadania. 
 
Burmistrz zwrócił się do radnych z prośbą o uchwalenie budżetu na 2020 r., dodał, ze jest to 
historyczny budżet i chyba ciężko będzie go przebić. Burmistrz dodał, ze na ten budżet 
pozyskano bardzo dużo środków zewnętrznych i bez żadnego kredytu. Zadłużenie naszego 
miasta jest ok. 18%. Burmistrz powiedział, ze jest wielkim sukcesem osiągnięcie tak 
wysokiego budżetu bez podnoszenia podatków.  
 
Radny Rybałtowski powiedział, ze w imieniu Komisji Finansów i Budżetu (Przewodniczący 
Komisji) stwierdził, że nie wnosi uwag i popiera zaplanowany budżet.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś z radnych zgłasza jakieś pytania do uchwały? 
 
Radni uwag nie zgłosili. 
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie  budżetu 
Miasta Siemiatycze na 2020 r., Przewodnicząca Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy 
są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku 
na tablecie. 
 
Lp. Nazwisko i imię 

 
głosowanie 

1 Berski Witold „za” 
2 Bogucki Marek „za” 
3 Grygoruk Melania „za” 
4 Hyndza Jan „za” 
5 Jarocka Katarzyna „za” 
6 Korowicki Jerzy „za” 
7 Kosieradzki Antoni „za” 
8 Mironkiewicz Igor „za” 
9 Nayda Katarzyna „za” 
10 Onieszczuk Paweł „za” 
11 Roszczenko Jerzy „za” 
12 Rybałtowski Łukasz „za” 
13 Śnieżko Igor „za” 
14 Usakiewicz Marcin „za” 
15 Zalewska Agnieszka „za” 
 15 „za” 



Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XIV/98/19 –Załącznik Nr 17 
 
Burmistrz podziękował Radzie Miasta za jednogłośne przyjęcie budżetu na 2020 r., 
powiedział, ze już nie może się doczekać kiedy zaczniemy to wszystko realizować. 
 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że ma nadzieję że wszystkie nasze plany zostaną 
zrealizowane. 
 
Do punktu 19 – Wolne wnioski. 
 
Głos zabrali: 
- Radna Melania Grygoruk w imieniu mieszkańców ulicy Legionów Piłsudskiego chciała 
podziękować za nowy chodnik. 
Radna Melania powiedziała, że nasza koleżanka radna Katarzyna Nayda zorganizowała w 
swojej szkole ogólnopolski konkurs na najpiękniejszą kartkę Bożonarodzeniową, konkurs 
przeszedł najśmielsze oczekiwania, wpłynęło 1000 sztuk prac, radna pogratulowała koleżance 
wspaniałego pomysłu i świetnej akcji promocyjnej naszego miasta. 
- Przewodnicząca Rady dodała, ze Rada Miasta ufundowała również nagrodę w tym 
konkursie. 
 
Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Mikołajowi Żabińskiemu (radny powiatowy): 
- Pan Mikołaj w imieniu własnym i radnych z Klubu SPW pogratulował jednogłośnego 
podjęcia budżetu na 2020 r. Radny dodał, że jest to ambitny budżet i będzie realizowany dla 
dobra wszystkich mieszkańców miasta. Dodał, że ma nadzieję, że w 2021 będzie 
zrealizowana inwestycja na ulicy Słowiczyńskiej. Radny złożył również życzenia 
noworoczne. 
 
- Przewodniczący rady Powiatu pogratulował podjęcia uchwały budżetowej, dodał, ze jest 
bardzo ambitny, pogratulował również pozyskanych środków zewnętrznych. Pan 
Boguszewski zapewnił o swoim wsparciu. Złożył również wszystkim życzenia noworoczne. 
 
- Burmistrz dodał, ze zawsze dobrze współpracowało się z Panem Boguszewskim jak również 
z kilkoma innymi radnymi. Burmistrz dodał, ze ma nadzieję że ta współpraca będzie się 
układała nadal pozytywnie  bo wszyscy pracujemy dla naszego miasta. 
 
 
Do punktu 20 - zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Rady Miasta w dniu 30 grudnia 2019 r. 
Przewodnicząca Rady zamknęła obrady o godz. 13:45. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Rady Miasta 
 
Monika Mazur      Agnieszka Monika Zalewska 

 



 


